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PETR JANDA – otevřel diskuzi a požádal přítomné o vyjádření ke konání rybářských závodů 

„Lov kapra o ceny“ v letošním roce. V roce 2013 byla účast lovících poměrně nízká a je na 

zváženou, zda je i nadále pořádat. 

 

PETR KSCHWEND – účast na závodech byla dle jeho mínění dostatečná a není důvod „Lov 

kapra o ceny“ znovu neuspořádat.  

(odpověděl K. Kratochvíl) 

 

VOJTĚCH KUMBÁR, LUDĚK DOBŠÍK – navrhli posunutí termínu závodů o týden později. 

(odpověděl K. Kratochvíl) 

 

JOSEF ŠTOLBA – vznesl dotaz, zda budou dodržena již dříve schválená pravidla při rybářských 

závodech „Lov kapra o ceny“.  

(odpověděl R. Krejčí, K. Kratochvíl) 

 

LEOŠ RUBER – navrhl v letošním roce vysadit do rybářského revíru Svitava 1 násadu kapra 

v dřívějším termínu, než bylo v předchozích letech zvykem, z důvodu posunutí termínu závodů.  

(odpověděl K. Kratochvíl) 

 

MARTIN ROJKA – reagoval na předcházející dotaz, týkající se dřívějšího vysazení násady kapra. 

Na revíru Svitava 1 zůstalo z podzimního vysazení ještě dostatek kapra, což je možné bez problémů 

pozorovat při obchůzce kolem vody. 

 

LUBOŠ ŘEPA – ve statistice úlovků na Svitavě 1 je uváděn i úlovek sivena amerického.                       

Jak je možné, že se na Svitavě 1 vyskytuje, když nebyl do rybářského revíru vysazen.  

(odpověděl R. Krejčí) 

 

LUBOMÍR ODEHNAL – upozornil na aktuální situaci při opravě jezu v Bílovicích nad Svitavou 

na neustále se opakující znečištění vody ve spodním úseku potoka Melatín. 

(odpověděl R. Krejčí) 

 

MIROSLAV POSPÍCHAL – stížnost na problematiku nepřítomnosti u udic při lovu ryb a postup 

rybářské stráže při kontrole a řešení tohoto přestupku. 

(odpověděl K. Kratochvíl, Z. Haken, V. Habán) 

 

MIROSLAV POSPÍCHAL – položil dotaz, týkající se problematiky lovu a přivlastnění si mníka 

jednovousého, jako chráněného druhu. 

(odpověděl V. Habán) 

 

VOJTĚCH MLČŮCH – vznesl dotaz týkající se úhynu úhořů na revíru Křetínka 1 v roce 2012. 

(odpověděl R. Krejčí) 

 

VLADIMÍR ČAPKA - vznesl dotaz týkající se údajného výskytu onemocnění u štik na revíru 

Jihlava 7,8. 

(odpověděl R. Krejčí) 

 

VÁCLAV HABÁN – upozornil na problematiku nepořádku kolem řeky Svitavy v Brně a vyzval 

přítomné členy k aktivnímu přístupu při pořádaných akcích úklidu kolem rybářského revíru. 


